
 

 

Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Statutowej 
Pierwsze posiedzenie Doraźnej Komisji Statutowej w dniu 21.11.2024 r. godz. 
12:00 
w sali posiedzeń ratusza bnińskiego 
 
Przewodnicząca otworzyła posiedzenie, stwierdziła quworum (12 obecnych członków 

Komisji, 2 nieobecnych) oraz przypomniała o RODO. Członkowie komisji nie wnieśli 

uwag do porządku obrad. Porządek obrad został przyjęty bez uwag. Jednogłośnie 

przyjęto protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Przystąpiono do bloku uchwał.  

Komisja rozpatrzyła wnioski w sprawie zmiany statusu Miasta i gminy Kórnik. 

Przewodnicząca odczytała wniosek radnego Roberta Malińskiego w kwestii podziału 

Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej na dwie komisje: Komisję 

Inwestycji i Infrastruktury oraz Komisję Rozwoju i Polityki Przestrzennej. Radni 

przestawili swoje opinie i postanowiono, iż wniosek będzie rozpatrywany ponownie 

po przedstawieniu przez wnioskodawcę zakresu działań Komisji Inwestycji i 

Infrastruktury. 

Przewodnicząca odczytała wniosek o zmianę statusu Sołectwa Skrzynki. Wniosek 

został pozytywnie zaopiniowany i przekazany do burmistrza z prośbą o aktualizację 

statutów sołeckich tych sołectw na terenie, których zbudowane zostały w ostatnim 

czasie świetlice wiejskie (3 sołectwa).  

Przewodnicząca zgłosiła potrzebę uregulowania w statucie kwestii wprowadzenia 

zapisów zastosowania w ramach policji sesyjnej – narzędzia: wyproszenia w Sali. 

Radca prawny zobowiązał się do przedstawienia możliwych opcji rozwiązań na 

kolejnej komisji. 

Przewodnicząca zgłosiła potrzebę uregulowania w statucie kwestii modyfikacji 

zapisów dot. Sekretarza. Radca prawny zobowiązał się do przedstawienia możliwych 

opcji rozwiązań. 

Rozpatrzono wniosek w sprawie możliwość wskazania przez Przewodniczącego/ 

przewodniczącą zastępcy do prowadzenia sesji podczas jego/jej obecności. Radca 

prawny zobowiązał się do przeanalizowania przepisów prawnych i podania 

rozwiązań na kolejnej komisji. 

Rozpatrzono wniosek Macieja Brylewskiego co do ustalenia momentu liczenia 

głosów i zakończenia zapisów na wydanie karty do głosowania podczas zebrań 

sołęckich. Radca prawny zobowiązał się do przeanalizowania przepisów prawnych i 

podania rozwiązań na kolejnej komisji. 

Kolejnych zapytań ani wniosków nie było i przewodnicząca zakończyła posiedzenie o 

godz. 13:07 


